

464 (XV). Annual report of the Economic Commission for Asia and the Far East

Resolutions of 24 April 1953⁸

A

The Economic and Social Council,

Takes note of the annual report⁹ of the Economic Commission for Asia and the Far East and the programme of work and priorities contained therein.

B

The Economic and Social Council

1. *Takes note* of the Commission's recommendation regarding the future location of its working site;

2. *Requests* the Secretary-General to take action on the lines indicated in the statement of the Assistant Secretary-General as given in paragraph 184 of the report of the Commission.

465 (XV). Application of Afghanistan for membership in the Economic Commission for Asia and the Far East

Resolution of 24 April 1953¹⁰

The Economic and Social Council,

Noting the communication¹¹ from the Permanent Representative of Afghanistan to the United Nations dated 24 March 1953, with respect to the admission of Afghanistan to full membership in the Economic Commission for Asia and the Far East,

Amends the list of member countries in paragraph 3¹² of the terms of reference of the Economic Commission for Asia and the Far East to read as follows:

"Afghanistan, Australia, Burma, China, France, India, Indonesia, the Netherlands, New Zealand, Pakistan, the Philippines, Thailand, the Union of Soviet Socialist Republics, the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and the United States of America".

466 (XV). Report of the International Bank for Reconstruction and Development

Resolution of 14 April 1953¹³

The Economic and Social Council

Takes note of the report¹⁴ of the International Bank for Reconstruction and Development.

⁸ See document E/SR.700.

⁹ See *Official Records of the Economic and Social Council, Fifteenth Session, Supplement No. 6.*

¹⁰ See document E/SR.700.

¹¹ See document E/2350/Add.3.

¹² See Council resolution 414 (XIII), para. 40(3)(b).

¹³ See document E/SR.685.

¹⁴ See *Seventh Annual Report to the Board of Governors, 1951-1952*, Washington, D.C.

464 (XV). Rapport annuel de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient

Résolutions du 24 avril 1953⁸

A

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport annuel de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient⁹, ainsi que du programme de travail et des priorités qui y sont contenus.

B

Le Conseil économique et social

1. *Prend acte* de la recommandation de la Commission relative au futur emplacement de son centre de travail;

2. *Prie* le Secrétaire général d'agir dans le sens indiqué dans l'exposé du Secrétaire général adjoint qui figure au paragraphe 184 du rapport de la Commission.

465 (XV). Demande d'admission de l'Afghanistan à la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient

Résolution du 24 avril 1953¹⁰

Le Conseil économique et social,

Vu la communication adressée le 24 mars 1953 par le représentant permanent de l'Afghanistan auprès de l'Organisation des Nations Unies¹¹ au sujet de l'admission de l'Afghanistan comme membre de plein droit de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient,

Modifie comme suit la liste des pays membres, qui figure au paragraphe 3¹² du mandat de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient:

"L'Afghanistan, l'Australie, la Birmanie, la Chine, les Etats-Unis d'Amérique, la France, l'Inde, l'Indonésie, la Nouvelle-Zélande, le Pakistan, les Pays-Bas, les Philippines, le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, la Thaïlande et l'Union des Républiques socialistes soviétiques."

466 (XV). Rapport de la Banque internationale pour la reconstruction et le développement

Résolution du 14 avril 1953¹³

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport de la Banque internationale pour la reconstruction et le développement¹⁴.

⁸ Voir le document E/SR.700.

⁹ *Procès-verbaux officiels du Conseil économique et social, quinzième session, Supplément No 6.*

¹⁰ Voir le document E/SR.700.

¹¹ Voir le document E/2350/Add.3.

¹² Voir l'alinéa 3, b, du paragraphe 40 de la résolution 414 (XIII) du Conseil économique et social.

¹³ Voir le document E/SR.685.

¹⁴ *Septième rapport annuel au Conseil des gouverneurs, 1951-1952*, Washington (D.C.).